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 PROTOKÓŁ Nr 1/2019 

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 14 stycznia 2019 roku 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

Jan Mazur       Przewodniczący Rady 

Andrzej Budych     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Pych Marek           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Łukasz Szymański      Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 

Maciej Szulc Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji/Przewodniczący 

Klubu Radnych FS 

Marcin Kumke Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych     Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

                                      i Budżetu 

Maciej Szulc Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji/Przewodniczący 

Klubu Radnych FS 

 

 

W zakresie przedstawianych spraw: 

Jan Makarewicz  Zastępca Burmistrza 

 

 

Posiedzenie trwało od godz. 15.10 do godz. 16.00 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Projekty Uchwał  

2. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1 

 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Konwent i przedstawił porządek obrad  sesji, 

która odbędzie się 28 stycznia br.  

W dalszej części posiedzenia Pan Jan Makarewicz wstępnie omówił projekty uchwał 

przygotowane na styczniową sesję Rady Miejskiej.  

/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ 

Zapytania i uwagi do przedstawionych projektów: 

Ad. 1  

Projekt Nr 1 w sprawie zmiany Statutu Gminy Zbąszynek 



Rada Miejska w Zbąszynku       VIII kadencja Samorządu 

         KONWENT RADY MIEJSKIEJ                                                  2018-2023 

 
 

2 
 

 

Radny Marek Pych  zapytał czy statuty sołectw stanowią załącznik do statutu gminy czy są 

odrębnymi dokumentami i czy planowane są ich aktualizacje. Zastępca Burmistrza Jan 

Makarewicz określił  że statuty sołectw są odrębnymi aktami i trwają pracę nad ich zmianą i 

dostosowaniem do obowiązujących przepisów. 

 

Ad. 3 

Projekt Nr 3 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień w Raculi w 2019 r. 

 

Radny Marcin Kumke zapytał czy kwoty pomocy finansowej dla Raculi ulega zmianie 

każdego. Kwota pomocy finansowej na utrzymanie izby Wytrzeźwień w Raculi jest określana 

raz w roku i każdego roku niewykorzystana część trafia powrotem do budżetu gminy, również 

w przypadkach, gdy należność zostanie uregulowana przez mieszkańca gminy. Kwota która 

zostaje wykorzystana, dotyczy głównie osób nie mających źródeł utrzymania i dochodów, z 

tym że miasto Zielona Góra prowadzi działania windykacyjne tych osób. 

 

Ad. 4 

Projekt Nr 4 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 
 

Radny Łukasz Szymański zapytał od czego uzależniona będzie stawka opłat za 

gospodarowanie odpadami i czy jest możliwe uzależnienie tej stawki od zużycia wody w 

gospodarstwach domowych.  

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz  poinformował że kwestia  dotycząca stawek za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi zostanie omówiona na posiedzeniu Komisji, które 

odbędzie się 21 stycznia.  

W związku z zapytaniem poruszono również kwestie segregacji odpadów w budynkach 

wielorodzinnych oraz zastanawiano się nad możliwością kontroli nad fizyczną ilością odpadów 

odbieranych z gospodarstw, a ilością zadeklarowana przez firmę wykonującą usługę. 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz  poinformował również, że deficyt spowodowany 

zaległościami w opłatach wynosi na chwilę obecną ponad 70 tysięcy złotych i nie są to 

zaległości jednoroczne. System nie bilansuje się od momentu jego wprowadzenia w roku 

2013. 

Obecnie windykacja osób niepłacących jest prowadzona przez Urząd Skarbowy, a 

nieuregulowanie należności za wywóz odpadów nie przewiduje nieodebrania tych odpadów od 

dłużnika, jedynie kary finansowe. 

 

Ad. 2 

 

W sprawach bieżących poruszono tematy związane z organizacją życia na terenie Gminy 

Zbąszynek, w tym kwestie związane z: 

 Zmianą nazwą Szkoły Podstawowej w Zbąszynku w związku ze wszczęciem 

postępowania nadzorczego w związku z uchybieniem przez Radę Miejską w 

Zbąszynku dwunastomiesięcznego terminu do dokonania zmiany nazwy Szkoły 

Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. II Armii Wojska Polskiego. 
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Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Agnieszka Ratyńska 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Jan Mazur 

 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

 

1. Burmistrz 

2. Przewodniczący Rady 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 


